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Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani

Balog Zoltán emberi er őforrás miniszternek

„Létezik-e stratégia a nagy létszámú gyermekotthonok kiváltására?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Korábbi nyilatkozata alapján "a túlzottan nagy gyermekvédelmi intézmények kiváltása 2020 -
ig befejeződik, uniós forrásból, 5,8 milliárd forintból legfeljebb 12 személyes lakásotthonok,
valamint családias környezetet biztosító, maximum 48 személyes létesítmények jönnek létre . "

1. Kérem, küldje el az intézménykiváltási stratégiát a részletes intézkedési é s
finanszírozási tervvel együtt .

2. Jelenleg mely gyermekotthonok kiváltása van folyamatban ?

országgy ű lési képvisel ő

Várom válaszát !

Budapest, 2017. augusztus 31 .

Tisztelettel,

Szél Bernadett
országgyű lési képviselő (LMP)
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